
 

 

Kroggårdens Børnehus Fredericia 

 

 

 

I Kroggårdens børnehus er de glade for at bruge Kalenda og har lagt papirskalenderen væk. De 

synes det er nemt at ændre i beskeder skrive møder og aktiviteter ind mm. og alle kan se det.  

 

Hvordan bruger I Kalenda i dagligdagen? 

Vi bruger den til at lave mødeplaner samt aktiviteter/møder/beskeder mm i ugens løb.  

 

Hvad synes jeres medarbejdere om brugen af Kalenda? 

Jeg tror, at de er glade for det. Men de kan trække dem med hjem på mobilen, og det kan man 

jo diskutere, om det er smart (i disse tider hvor mange sygemeldes med stress fordi de aldrig 

kobler af) 

 

Ville I kunne anbefale Kalenda til andre? 

Ja, det ville jeg, da det giver mening hos os at bruge det.  

 

Når vi spørger Bente om hun stadig bruger deres gamle kalender, svarer hun ”vi har ikke en 

papirkalender på kontoret længere, og jeg er glad for at kunne følge med/kan ændre uanset 

hvor jeg er henne i løbet af dagen. ” 


